

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Plats och tid: Församlingsgården, onsdagen 30 augusti, kl.17.30- 19.30

Beslutande: Markerade med x, tjänstgörande, ersättare med xx, endast närvarande med xxx.

Närvarande	Ledamöter	Närvarande	Ersättare
x	Mikael Palmqvist	xx	Christina Claesson
x	Anna Theander		Inger Henriksson
x	Mikael Ekman	xx	Helge Hesslefors
	Helena Rask,	xx	Thomas Hjalmarsson
x	Anders Persson		Anders Lahrin
	Noel Bruhn		Helena Persson

Utses att justera: Christina Claesson Paragrafer 1-13

Underskrifter

Sekreterare:

Ordförande:

Justerande:

Mikael Ekman
Anders Persson
Christina Claesson

Anslag/Bevis

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ: Ulricehamns församlingsråd

Sammanträdesdatum: 2023-08-30

Datum för anslags uppsättande:

Datum för anslags nedtagande:

Förvaringsplats för protokollet: Kyrkoarkivet, V. Kyrkogatan 3B Ulricehamn

Underskrift:

.....

Utdragsbestyrkande

- § 1 **Öppnande och inledning**
Thomas inleder och bjuder på fika.
- § 2 **Val av justerare**
Till att justera dagens protokoll valdes Christina.
- § 3 **Föregående protokoll**
Se hemsidan:
<https://www.svenskakyrkan.se/ulricehamn/forsamlingsradet-ulricehamn>
- § 4 **Förslag till kollektor 5 november till 26 november**
Vi beslutar om kollektändamål, följande datum.
5/11 – Open Doors
12/11 – Centrum för kristen apologetik- Apologia
26/11 – Diakonin i pastoratet
- § 5 **Ärenden från Kyrkorådet**
Helge informerar om aktuella ärenden från Kyrkorådet.
- Det finns flera brandskyddsärenden som kommer att hanteras.
 - Vidare diskuteras behovet av att tydliggöra. Hur olika former av benämning, på olika gravskick kommuniceras. För att synliggöra denna problematik kan exempelvis nämnas att askgravlund och askgravplats inte är samma sak. Problem kan uppstå då efterlevande inte förstår att olika gravskick kan tidsmässigt innebära olika lång gravrätt. Det behöver bli tydligare, i hur vi uttrycker oss. För att de som använder tjänsterna skall förstå vad de beställer.
 - Det kommer att ske en biskopsvisitation i januari, 2024. Det pågår ett arbete med att förbereda så att protokoll och dokument är uppdaterade och i formell ordning.
- § 6 **Kollekterna- Hur mycket kommer in till de olika ändamålen?
Vad har Swish haft för betydelse**
Henrik redovisar på ett dokument, de aktuella summor som inkommit. Utifrån en jämförelse mellan 2 år, 2017 och 2022. Vi ser en minskning i totala summan av kollekten, men då skall man också lägga till att det varit färre Gudstjänstbesökare. Om man ser summan per Gudstjänstfirare, har inte kollekten minskat i någon större utsträckning. Den var 4,3% mindre per person.
- § 7 **HLR-kursen för ideella som fanns på förslag i våras
Finns det någon planering klar? Går det att kombinera med hur man möter människor med psykisk ohälsa?**
Ingen planering finns i nuläget, men intresset finns i pastoratet.
- § 8 **Förslag på inköp av basförstärkare till kyrkan.
Finns det fler satsningar som behöver göras på instrumentsidan –
Kopplar till Ruths initiativ till delaktighet i musiken under Gudstjänsterna**
Den basförstärkare som finns är inte hel, en reparation kostar i stort sett lika mycket som en ny. Vi bestämmer att köpa en ny förstärkare och även nya gitarrsträngar och 10 rytmagg, Helge ordnar med detta. Församlingsrådet

AP MP
CC

finansierar kostnaden eftersom det finns medel kvar i vår kassa. Vi beslutar att finansiera med en summa på 6000 kronor.

§ 9 Datum för kyrkluncher under hösten

10 september: Korv och bröd

8 Oktober: Ekumenisk helg, lunch i Equmenia

5 november

10 december

§ 10 Info från Henrik om verksamheten

Henrik delger några tankar från verksamheten.

- En satsning på teater kommer att genomföras i stora salen under hösten. Det är ett samarbete med kommunen och målgruppen är skolklasser. Vi ser att det kommer påverka verksamheten i Församlingsgården, som redan är fylld av aktiviteter. Men vi ser ändå att det är prioriterat att upplåta stora salen för detta ändamål.
- Församlingslägret i år genomförs 16 och 17 september. Drygt 70 personer är anmälda.
- Den ekumeniska helgen genomförs 7 och 8 oktober.
- Betlehem kommer att genomföras i kyrkan i år, den 14–15 december.
- Det har skett vattenläckor i Församlingsgården.
- En tilläggsäskning kommer ske, för möbler och en matta till höger i barnkyrkan. Så även för medel för stolar i Maria Magdalena.
- En fråga om att anordna kristen djupmeditation i Ulricehamns kyrka, har aktualiserats. Vi ser att det är ett bra exempel då församlingsmedlemmar, kommer med egna förslag på aktiviteter i församlingen.

§ 11 Övriga frågor

- Christina lyfter aktuella frågor från gruppen som arbetar med katekumenat. I nuläget är det få anmälda, så det startar inte någon grupp under hösten.
- SKUT, Helge informerar att det är en SKUT-helg i oktober.
- Anders lyfter frågan om det förhöjda terrorhotet och eventuella konsekvenser i församlingen. Vi får en kort information av Henrik. Hotet bedöms vara större i de stora städerna. Frågan kommer att diskuteras vidare.

§ 12 Fika- och inledningsansvarig vid nästa möte 4 oktober

Christina inleder nästa möte och ordnar med fika.

§ 13 Mötets avslutande

Mötet avslutas och Anders leder oss i välsignelsen. Mikael P kommer att sluta i Församlingsrådet. Vi tackar honom för den insats han bidragit med.

MP
AP
CC